

Caritas Wu Cheng-chung Secondary School
8 Northcote Close, Pokfulam, Hong Kong

Tel:28172318

Fax: 28172320

Website: <http://www.cwcc.edu.hk>

E-mail: cwcc@cwcc.edu.hk



明愛胡振中中學

香港薄扶林羅富國徑八號

電話:28172318

傳真: 28172320

網址: <http://www.cwcc.edu.hk>

電子郵箱: cwcc@cwcc.edu.hk

2020-2021 中一自行分配學位申請表
2020-2021 Secondary One Discretionary Places Application Form

申請學生姓名 Name of applicant : _____ (中文)

_____ (English)

教育局學生編號 (STRN) : _____ 性別 Sex : _____ 年齡 Age : _____

香港身份證號碼 HKID Card Number : _____ 出生日期 Date of Birth : _____

出生地點 Place of Birth : _____ 國籍 Nationality:: _____ 宗教 Religion: _____

住址 Home Address : _____

聯絡電話 Contact No. : _____ (住宅 Home) _____ (手提 Mobile)

就讀小學名稱 Name of Primary School : _____

如申請人的親友現在或曾於本校就讀，請填寫下列資料。

If the applicant's parent(s) or sibling(s) has/have been studied or is/are studying in this school, please fill in the information below.

Name 姓名	Class 班別	Year 年份	Relationship with Applicant (student) 與申請人(學生)關係

本人(等)已明白此表格只用作申請中一學位之用，並聲明此表格內的資料及提供之文件全屬正確無訛。

I / We understand the personal data in this form will only be used for school application. I / We confirm that the information and the documents I / we provide are true and complete.

家長或監護人姓名 : _____ 與申請人關係 Relationship : _____

Name of parent/guardian

聯絡電話 Telephone Number : (手提 Mobile) _____ (住宅 Home) : _____

家長或監護人簽署 Signature of parent/guardian : _____ 日期 Date : _____

注意事項：(1) 請將申請表格及有關文件於 2020 年 1 月 2 日至 2020 年 1 月 16 日交回本校。

Remarks: Completed application form & supporting documents should be returned to the school office from 2nd January 2020 to 16th January 2020.

(2) 交回申請表時請附教育局「中一自行分配學位申請表」、學生身份證影印本、小五及小六成績表影印本、近照一張及回郵信封(不需要提交小學推薦信)。

Please enclose the EDB "Application Form for S1 Discretionary Places", a copy of student's I.D. card, a copy of Primary 5 & Primary 6 school reports, a recent photograph and a stamped self-addressed envelope. (There is no need to provide any recommendation letters of the primary schools.)

(3) 本校會約見全部申請學生，面試日期及時間將稍後郵寄通知。

All the applicants will be interviewed. They would be notified by mail about the time and date of the interview.

(4) 申請人在本申請表提供的個人資料，將用於與入學申請或有關事宜上。未獲取錄申請人的資料將於學年終全部銷毀。

The personal data provided in this form will be used for admission or related purposes only. Data of applicants who are not offered a place will be destroyed at the end of the scholastic year.

明愛胡振中中學
2020/2021 年度中一自行分配學位接受公開申請

1. 可供申請的自行分配中一學額：30
2. 收生準則及比重：
 - (a) 教育局(EDB)成績次第名單 20%。
 - (b) 小學校內成績 20%。
 - (c) 小學操行 20%。
 - (d) 課外活動 10%
 - (e) 面試 30%
3. 報名日期：2020 年 1 月 2 日至 2020 年 1 月 16 日
4. 報名時間：星期一至五 上午 9:00 至下午 5:00
星期六 上午 9:00 至正午 12:00
5. 申請辦法：
 - 甲、請將申請表格及有關文件於 2020 年 1 月 16 日或之前交回本校。(學位申請表格可於本校網址下載)
 - 乙、交回申請表時請附教育局「中一自行分配學位申請表」、學生身份證影印本、小五及小六成績表影印本、近照一張及回郵信封(不需要提交小學推薦信)。
 - 丙、面試日期及時間將稍後郵寄通知。
 - 丁、學校將於 2020 年 3 月 31 日透過信件及電話通知成功申請本校自行分配學位的學生家長其子女已獲本校納入自行分配學位正取學生名單。

Caritas Wu Cheng-chung Secondary School
2020/2021 Application for Secondary One Discretionary Places

1. Number of S1 Discretionary Places: 29
2. Admission Criteria and Weightings:
 - (a) "Rank Order List" provided by the EDB 20%
 - (b) Academic Attainment in Primary School 20%
 - (c) Conduct in Primary School 20%
 - (d) Extra-curricular Activities 10%
 - (e) Interview 30%
3. Submission of application Form: From 2nd January 2020 to 16th January 2020.
4. Office Hours: Monday to Friday 9:00a.m.-5:00p.m.
Saturday 9:00a.m.-12:00noon
5. Application Procedure:
 - (a) Completed application form & supporting documents should be returned to the school office on or before 16th January 2020. (Application form can be downloaded from our school website)
 - (b) Please enclose the EDB "Application Form for S1 Discretionary Places", a copy of student's I.D. card, a copy of Primary 5 & Primary 6 school reports, a recent photograph and a stamped self-addressed envelope. (There is no need to provide any recommendation letters of the primary schools.)
 - (c) Applicants would be notified by mail for an interview.
 - (d) Parents of successful applicants and hence have been included in the List of Successful Applicants for Discretionary Place of our school will be notified on 31st March 2020 by mail and phone call.